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دکتر محمد عبدهزاده، رئیس هیاتمدیره سندیای صاحبان صنایع داروهای انسان ایران در همایش بایدها و نبایدهای نظام
ژنری عنوان کرد: در حوزه نظام داروی کشور تصمیمات در طول زمان گرفته شده که در شرایط زمان خود کاملا درست
.بوده ول امان دارد با توجه به تغییر شرایط، امروز صحیح نباشد و یا نیاز به اصلاح داشته باشد

نظام داروی ما ژنری است و ش در این موضوع نیست و در این شل، هدف این بوده که محصول داروی با کمترین قیمت
.نسبت به برند اصل در اختیار بیماران قرار بیرد؛ اما امروز شرایط نسبت به دهههای گذشته تغییر کرده است

ما امروز نمتوانیم بر اساس قانون گذشته، بیش از این فشار بر شرکتهای تولیدکننده دارو برای قیمتگذاری دستوری وارد
کنیم. زیرا امروز همانطور که در قیمت ماده اولیه تفاوت داریم، در قیمت محصولات نیز تفاوت وجود دارد و این در تمام
.کشورهای دنیا ی امر اجتنابناپذیر است

انتظارات مردم نیز از نظام داروی نسبت به گذشته تغییر کرده است و نمتوان همه دستورالعملهای گذشته را امروز درست
.دانست

در شرایط تحریم امروز، اگر بر اساس قوانین گذشته حوزه دارو، شرکتهای خصوص واردکننده وجود نداشتند، شرکتهای
.دولت هرگز قادر به تامین داروهای واردات کشور نبودند

.قطعاً واردات بخش خصوص نیز معایب در بحث مارکتین و... دارد اما نمتوان لزوم و مزایای وجود آنها را رد کرد

امروز نمتوان مانند گذشته توزیع داروی را به شرکت داروی خاص محدود کرد، زیرا مسلما این روش ایجاد انحصار مکند

ما امروز نمتوانیم شرکتهای چندملیت را به صورت مل درآوریم؛ و مبینیم که اجرای این سیاست در گذشته، به دلیل سوء
.مدیریت در این حوزه، امروز اکثر این شرکتها را تبدیل به فضای ناکارآمد داروسازی کشور تبدیل کرده است

در نهایت اینه ی سری دستاوردها در نظام ژنری وجود داشته که از مهمترین آنها دسترس بهتر و بیشتر بیماران به داروها
.بوده اما قطعاً این قوانین، امروز نیاز به اصلاح و بازنری نیز دارد و باید به آنها رسیدگ شود
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